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Nog twee weken en dan vinden de Provinciale Statenverkiezingen plaats en 
de Waterschapsverkiezingen. Woensdag 20 maart openen de stembureaus 
de deuren. Lijsttrekker André van Schie heeft zich al op diverse momenten in 
de Lopikerwaardgemeenten vertoond. Vaak met Marcel Sijbrandij aan zijn 
zijde. Onze nummer 8 op de lijst. De hoogst genoteerde aan de westzijde van 
Utrecht. De eerste 7 komen uit de stad zelf. Het is belangrijk dat er vanuit het 
belang van provinciegemeenten input in de fractie is. De groei van de stads-
regio is mooi , maar als dit ten koste gaat van de dynamiek in de provinciege-
meenten moet dat effect in de fractie worden meegewogen. Ik sprak het al 
uit tijdens de Nieuwjaarsspeech: ‘Als jonge gezinnen alleen terecht kunnen in 
de stad en er nauwelijks meebewogen wordt in omliggende kleinere steden, 
lopen de binnensteden leeg. ‘  In een periode dat het  nieuwe winkelen zijn 

intrede heeft gedaan, wordt het tijd voor balans. Marcel, aan jou de schone taak om het voor de  belangen  van de provinciegemeenten op te nemen.  
Evenzo belangrijk zijn de Waterschapsverkiezingen. Als bewoners van één van de oudste polders, de Lopikerwaard, weten we als geen ander hoe be-
langrijk het waterhuishouden is om het  land en leven tussen de Lek– en IJsseldijken te beschermen. Onder leiding van lijsttrekker Jan de Reus gaan  
Ben van Winden uit Snelrewaard en Joost van Baaren uit Cabauw er met boerenverstand in. Tussentijds heeft het lokale team een aantal keer met 
elkaar aan tafel gezeten om de campagne een Lopikerwaardtintje mee te geven. Met name de laatste weken geven we  de campagne vanuit de Lo-
pikerwaard een eigen accent. Op de affiches, aan de weg, aan de deuren, aan de koffietafel, en in het Lopikerwaarddebat.  André, Marcel , Ben en 
Joost. Vanuit het netwerkbestuur VVD Lopikerwaard wensen  we jullie veel succes: ‘Leve de Doeners!’  

Huib Veldhuijsen, voorzitter Lokaal netwerk VVD Lopikerwaard 

OUDEWATER - Zaterdag 9 maart zetten we onze aanhangwagen neer op 
de Markt in Oudewater. Daar vindt in het Muziekhuis van 13.30 tot 15.30 
uur hét LOPIKERWAARDDEBAT plaats.  Een initiatief van de raadsfracties in 
Oudewater, die ook vertegenwoordigt  zijn in de Provinciale Staten.      
Onderwerpen van gesprek zijn woningbouw, energietransitie, bereikbaar-
heid en werken. Natuurlijk neemt VVD lijsttrekker André van Schie deel, en 
zijn onze kandidaten op de kieslijsten van de Staten en Waterschap verte-
genwoordigt, Marcel Sijbrandij (PS #8), Ben van Winden (Ws #4) en Joost 
van Baaren (Ws #5)*.  Elisabeth van den Hoogen leidt het debat, zij 
is ook de moderator tijdens de uitslagenavond in het provincie-
huis op 20 maart. Het debat vindt plaats op zaterdag 9 maart in 
het Muziekhuis aan de Kapellestraat 39 in Oudewater. Aanslui-
tend vindt om 16.30 uur de Liberale borrel plaats in het Theater-
café van Fulcotheater in IJsselstein. Alle activiteiten rond de Sta-
tencampagne kunt u volgen op de social media van VVD Regio 
Midden. Ook bereikbaar via Lopikerwaard.vvd.nl.  

Lijsttrekker André van Schie, Lopikerwaardkandidaat Marcel Sijbrandij en netwerk-
voorzitter van VVD Lopikerwaard Huib Veldhuijsen op campagne in IJsselstein.  

MASTERCLASSES 

In mei start VVD Lopikerwaard, samen met de Haya van Somerenstichting, 
met de Masterclasses Liberalisme I (11 mei); Debat I  en  Presentatie I (25 
mei). Daaraan voorafgaand, zaterdag 30 maart (vooral voor commissie- en 
raadsleden), Inleiding gemeentefinanciën. Belangstelling? Meld het via:  
opleiding@vvdlopikerwaard.nl 

* Onze Waterschapkandidaten zijn 9 maart ook aanwezig bij de Open 
Dag en Verkiezingsmarkt van het waterschap (11.00 tot 16.00 uur). De 
Wondere wereld van bacteriën die vuil afvalwater schoonmaken, excur-
sie s over de Lekdijk, de NAP klimwand en het Plasticsoep snorkelspel.  

Rioolwaterzuiveringsinstallatie HDSR - Klaphek 1, IJsselstein.   



’ 
‘Versterk IJsselstein’, is het motto. ‘Ondanks een ‘valse start’ staat dat als 
een huis. ‘Want op sterkte zijn we’, vertelt Saskia gedreven. ‘Met een 
enthousiast team, ruimte voor team-coaching en opleiding en versterkt 
met een jonge fractie-assistent die wordt klaargestoomd voor de politiek.‘ 
Saskia is trots op dit team: ‘De Fractie raakt steeds meer op elkaar inge-
speeld en teambuildingsessies werpen vruchten af.  
‘Saskia kijkt terug op een vliegende start met een hobbel, waar al veel over 
is geschreven: ‘De wijze waarop het aftreden van Anastasia verliep 
betreuren we. De commissie van 29 november was een dieptepunt. 
Vooraf heb ik geprobeert te voorkomen dat over privézaken werd inge-
sproken. Toen dat niet lukte hebben wij besloten een statement te willen 
maken. Als je wegloopt bereik je niets. Achteraf gezien hadden we 
moeten opstaan en de zaal verlaten. Achteraf weet je alles beter! Gelijkert 
ijd realiseert onze fractie ook dat, als het proces anders was verlopen, dit 
niet persé tot een andere conclusie had geleid. Anastasia nam haar 
verantwoordelijkheid. Het proces leidde er in ieder geval toe dat de 
procedure om in te spreken wordt aangescherpt. De rechtszaal naar de 
raadzaal brengen, kan écht niet’, zo besluit Saskia. Ze spreekt haar begrip 
erover uit dat het proces mogelijk vragen oproept bij leden: ‘Men mag 
altijd contact met mij opnemen.  
We hebben als fractie direct kunnen schakelen. Ik ben er trots op dat we 
in kort tijdbestek Kees Geldof naar IJsselstein hebben kunnen halen. Daar-
mee hebben we direct vervolg kunnen geven aan de bestuurstafel. Kees is 
goed thuis in regio en provinciehuis. Dat kunnen we goed gebruiken. 
Samen met Bernd Roks is daarmee ons aandeel in het college op sterkte. 
De coalitie staat. Nu door!’ 
 

‘We zijn een partij van doeners. De stad moet bestuurt. We zijn nog maar 
zes raadsvergaderingen verder en hebben gelukkig al veel bereikt. Om te 
beginnen het fantastische coalitieakkoord dat we met LDIJ, de lokale partij 
in IJsselstein, hebben kunnen afstemmen’, blikt Saskia tevreden terug. 
‘Een akkoord is één. Nu de uitvoering ervan. Het meerjarig sluitend zijn 

van de begroting is een harde voorwaarde, zonder dat dit leidt tot 
belastingverhoging! Het eerste half jaar hebben we er hard aan gewerkt 
dat, naast de ontvlechting van UW-samenwerking, de organisatie op 
orde komt. Natuurlijk geeft het onrust, als er eerst flink op is gestuurd om 
twee culturen samen te vlechten en vervolgens moet concluderen dat dit 
niet heeft gebracht wat we ervan verwachtten. Dan moet je eerlijk zijn en 
de stap durven zetten van ontvlechting. Het zou niet fair zijn daar 
eenzijdig vervolgens nog jaren voor te moeten bloeden. IJsselstein mag 
zich gelukkig prijzen met de opbrengst van de onderhandeling. Een 
compliment voor Bernd Roks die het zo heeft kunnen afronden.’  

  
‘Veilig thuiskomen heeft drie van onze belangrijkste pijlers in zich. Je veilig 
en thuis voelen natuurlijk en trots zijn op je woonomgeving. Thuiskomen 
betekent ook dat IJsselstein bereikbaar is, en de regio bereikbaar is voor 
IJsselstein. Thuiskomen houdt in dat we ons er hard voor maken dat je 
gewoon een huis kan kopen of huren: We hebben belangrijke eerste 
stappen gezet met de Poortdijk. Er komt een gebiedsvisie op de 
Nieuwpoort (onder meer De Wenteltrap en de oude LTS). We zien 
kansen aan de schil van IJsselstein. Daar moeten we met de provincie 
over in gesprek. We hebben bestuurders in het college die de ‘sense of 
urgency’ ervan goed aanvoelen en dat gesprek durven voeren.  

 
‘Inmiddels hebben we zaken opgepakt die in de vorige periode zijn blijven 
liggen. Zoals het beheer en meerjarig onderhoud van gemeentelijke 
gebouwen en sportaccommodaties. En de woonvisie komt er nu aan. 
We nemen weer  actief deel aan ‘de U10 tafels’ (tien gemeenten rond 
Utrecht). Bij de energietransitie blijven we er scherp op dat dat niet leidt 
tot een landschap vol windmolens. We zetten stappen in het groen- en 
afval-beleid. Mensen moeten weer trots kunnen zijn op hun wijk en de 
gemeente mag omgekeerd trots zijn op de mensen die zich daar hard 
voor maken. Fantastisch voorbeeld is de aanpak van het Vingerhoekhof. 
We hebben beloofd dat deze op de schop gaat. Ondernemers aan het 
Vingerhoekhof kwamen zelf met goede ideeën. Met Koningsdag wordt 
het plein in gebruik genomen, daarna de inrichting. De beleving van de 
binnenstad is van vitaal belang. Daar profiteert heel IJsselstein van. Maar 
ook buurtvoorzieningen hebben aandacht. De Clinckhoeff lijkt weer uit 
een impasse te komen met alle mogelijkheden die dat biedt voor de wijk. 
Bij de kadernota maken we ons hard voor het 24/7 uitlezen van camera-
beelden en het proactief verhogen van veiligheid. Het cameratoezicht op 
de Clinckhoeff is verhoogd en we zetten ons in voor extra cameratoezicht 
en verbeteren van de verlichting aan de Randdijk . De fietsstraat aan de 
Panoven wordt aangepakt. Na de inrichting van Oranje Nassaukades 
kunnen we eindelijk een klap geven op de toegankelijkheid van Eiteren.    
En... een kans die we niet mogen laten lopen, is het onderzoek dat ROBA 
doet naar een nieuwe locatie. Dat is nu of nooit! Zo passeren heel wat 
dossiers de bestuurstafel terwijl we ondertussen de organisatie weer 
gevuld zien met nieuwe energie, vertrouwde en nieuwe mede-
werkers. We werken aan onze communicatie. We posten filmpjes aan 
het einde van iedere raadsvergadering om onze besluiten toe te lichten. 
Iedere twee raadvergaderingen publiceren we een up-date naar onze 
achterban. ‘ 
Contact met de fractie: saskiavvd@gmail.com of bel Saskia 06-27255067  

Een nieuwe vaste plek in onze nieuwsbrief: ‘Fractie houdt 
koers’. Vier seizoenen. Vier gemeenten. Ieder nummer een 
interview met één van onze fractievoorzitters. Bij gelegen-
heid doen we er misschien nog wel een schepje bovenop. 
Deze editie is fractievoorzitter Saskia van Dijk van de VVD 
fractie in IJsselstein aan het woord. 

De raadsleden in de VVD fractie in IJsselstein. VLNR: Kees Duijvelaar, Bas van der Horst, Saskia van Dijk, Tom Zoethout, Bas van Rooijen en Feddo Hartenlust.  


